
Делегат Халид Гењац поставио је сљедеће питање министру комуникација и 

транспорта: 

„Који су резултати разговора о положају Јадранско-јонске магистрале кроз 

територију  Босне и Херцеговине? Гдје се предвиђа конекција магистрале са аутопутом 

на Коридору 5ц и какав је положај магистрале у односу на неумско подручје? 

Молим писмени одговор.“ 
 
 


